
ZAPISNIK  

 

          55. sjednice Odbora za osiguravanje i unapređivanje kvalitete Učiteljskog fakulteta u 

Rijeci održane 20. svibnja 2019. godine u prostoriji 380, s početkom u 13,30 sati. 

 

          Prisutni: predstavnica Katedre za obrazovne znanosti i predsjednica Odbora izv. prof. dr. 

sc. Nataša Vlah, predstavnik Uprave Fakulteta, predstavnica stručne službe Daniela Uzelac, 

predstavnica Katedre za metodike nastavnih predmeta prirodnih i društvenih znanosti izv. prof. 

dr. sc. Biljana Trajkovski, predstavnica Katedre za metodike nastavnih predmeta humanističkih 

znanosti i umjetnosti, doc. dr. sc. Maja Opašić, i predstavnica studenata Monika Magdić.  

 

Zapisnik je pripremila: izv. prof. dr. sc. Nataša Vlah 

 

          Sjednicu je sazvala predsjednica Odbora izv. prof. dr.sc. Nataša Vlah, predloživši 

sljedeći dnevni red:  

1. Usvajanje Zapisnika 54. sjednice 

2. Informacije predsjednice Odbora 

3. Plan procedure provođenja studentskih evaluacija kvalitete nastave za ljetni semestar 

akademske 2018./2019. godine 

4. Razno 

 

Zaključci 55. sjednice:  

 

Ad 1)  Dnevni red je prihvaćen te je Zapisnik 54. sjednice jednoglasno je prihvaćen. 

 

Ad 2) Predsjednica Odbora je izvjestila članove kako je na Fakultetskom vijeću UFRI  

prezentirala godišnje izvješće Odbora za 2018. godinu te podnijela izvješće o studentskim 

evaluacijama nastave za zimski semester 2018/2019 godine.  Izvjestila je Odbor o održanim 

sastancima s Upravom UFRI i Povjerenstvom za nastavu vezano uz prijedloge poboljšanja  

nastave na fakultetu te da je savjetovala radnu skupinu Odbora za unapređivanje i osiguravanje 

kvalitete UNIRI vezano uz izradu anketnog upinika evaluiranja nastave koje ispinjavaju 

nastavnici na sastavnicama UNIRI. Također je izvjestila o radnim sastancima i suradnji s 

predstavnicom studenata Monikom Magdić vezano uz internu anketu sa studentima na temu 

provođenja ankete studentske evaluacije nastave tijekom zadnjeg sata nastave uporabom 

mobilnih telefona na predmetu koji se evaluira. Prema izvješću predstavnice studenata, 51% 

svih studenata kojima je bilo ponuđeno anketiranje su se pozitivno izjasnili za ovaj oblik 

provođenja anketiranja, 3% se izjasnio negativno, a ostali su bili neutralni.  

 

Ad 3) Nakon kraće rasprave i sagledavanja različitih aspekata unapređivanja postupka 

anketiranja, sa svrhom prevladavanja aktualnog problema anketiranja tijekom nastave bez 

interupcije u termine ispitnih rokova, ali i osiguravanja dostatne izlaznosti studenata na anketu, 

Odbor je zaključio da će se anketiranje nastave u ljetnom semestru 2018./2019. godine provesti 

od 8. do 14.6.2019 s preporukom nastavnicima da se studentima na zadnjem satu nastave 

omogući desetak minuta za ispunjavanje ankete bez prisustva nastavnika iz tog predmeta.  

 

Ad 4) Daniela Uzelac daje prijedlog da se u svrhu unapređenja komunikacije sa studentima 

provede ispitivanje nastavnika o tome kako je pojedini nastavnik temeljem svojih prošlih 



anketa prilagodio i unaprijedio kvalitetu nastave ta da se te izjave u pismenom obliku dostave 

studentima na uvid.  

 

  

. 

                                                                                   Predsjednica Odbora: 

 

                                                                                       izv. prof. dr. sc. Nataša Vlah 

 
 


